
MR 2 - 18 november 2024
Samenvatting Medezeggenschapsraad (MR) MKC Zeeburgereiland “De Optimist”

Aanwezig: Said (voorzitter), Ruth, Birgit (notulist), Nikki (vervanging Rosa), Jennifer, Nathalie
Afwezig: Merel

De volgende thema’s zijn besproken:

❖ Professionalisering MR
De leden van de MR willen graag professionaliseren om de vergaderingen zo efficiënt en
waardevol mogelijk te laten verlopen. Hier bestaan verschillende cursussen voor. Niet ieder
lid heeft dezelfde kennis, zodoende is er per lid afgestemd welke cursus hij/zij gaat volgen
dit schooljaar.

❖ De jaarplanning 24-25
Ruth heeft een overzicht gemaakt van de speerpunten van dit schooljaar: welke
onderwerpen bespreken we op welk moment? Waar moeten we goedkeuring op geven en
over welke onderwerpen hebben we een adviserende rol? Deze jaarplanning geldt als
leidraad voor onze agendapunten per vergadering.

❖ Het jaarverslag 23-24
Birgit heeft een overzicht gemaakt van de besproken punten binnen de MR vorig schooljaar.
Het is een samenvatting van de hoofdlijnen met voorbeelden van de besproken
onderwerpen. Deze is op de website terug te vinden.

❖ GMR vergadering (gemeenschappelijke medezeggenschapsraad van STAIJ)
Said heeft de begroting van STAIJ over 2025-2026 besproken. De afgelopen jaren zijn er
door extra gelden veel leerkrachten en ondersteuners bij gekomen, klassen zijn kleiner
geworden en er is meer ruimte geweest voor ondersteuning. De extra bijdrage heeft de
daling van leerlingen grotendeels kunnen compenseren. Komend jaar (kalenderjaar 2025)
en het jaar erop zullen er beduidend minder extra gelden zijn, hierdoor moeten de scholen
het voornamelijk doen met de basisbekostiging. Wat dit zal betekenen zal de komende tijd
duidelijk worden.

❖ De financiën en begroting van de school
De MR heeft de begroting van de Stichting Vrienden van het MKC voor dit schooljaar
goedgekeurd.

❖ Formatie school
● Merel is officieel benoemd tot directeur. De MR geeft haar een presentje.
● Baukje neemt binnenkort afscheid van de school. De MR regelt een bloemetje.
● Er wordt binnenkort gestart met de herverdeling voor de groep ¾ die na de kerst zal

plaatsvinden.
● Groep 1/2C zal worden gesplitst, de overige kleutergroepen blijven zoals ze nu zijn.
● De teamleiders blijven voorlopig ondersteunen in de groepen ¾.

❖ Onderwijs en kwaliteit



Zoals in de nieuwsbrief is aangegeven, hebben de leerlingen uit groep 4 t/m 8 digitaal
deelgenomen aan een screening d.m.v. ZOOV+. De leerlingen vonden het leuk om te doen
en de resultaten worden binnenkort geanalyseerd. Ouders en leerlingen krijgen geen uitslag,
dit is enkel voor intern gebruik.

❖ Overig
Vanwege de recente gebeurtenissen in de stad, wordt besproken of hier iets voor geboden
kan/moet worden voor ouders. Mogelijk zal er een bijeenkomst buiten de school
plaatsvinden, geleid door een externe partij.

Wij hopen jullie zo op de hoogte te hebben gebracht van de ontwikkelingen en gesprekken
binnen de MR.

Met vriendelijke groet,
De MR


